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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

ln de zomer van202O stond het onderwerp Groot Mariadal veelvuldig op de agenda van de raad.

Sedertdien is de informatievoorziening op dit punt tot stilstand gekomen, afgezien van de snelle

ontwikkelingen bij het Huis van Roosendaal.

De WD heeft eerder haar zorgen geuit over de voorgenomen inrichting van het gebied tussen de

Oase en de school grenzend aan de tuinen van de Ludwigstraat en destijds is aangegeven dat een

en ander nog nader ontworpen dient te worden en dat hierbij de bewoners van de aangrenzende

percelen zouden worden betrokken.

Wij hebben hierover de volgende vragen:

1. Wat is de stand van zaken ten aanzien van de ontwikkeling van Groot Mariadal in het algemeen

sinds de zomer van vorig jaar?

2. Wat is de stand van zaken ten aanzien van het in de 2de alinea hierboven genoemde gebied?

ln hoeverre zijn hierbij de omwonenden betrokken?

3. ln de wandelgangen wordt gesproken over de bouw van een aantal Tiny Houses. Kunt u

aangeven of dergelijke panden worden overwogen en zo ja, hoeveel en waar zullen deze worden

geplaatst?

Namens de WD-fractie,

Anneke Eijck

Namens de fractie van WD,

Anneke Eijck
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Op dit moment wordt de inspraak verwerkt tot het ontwerp bestemmingsplan. De verwachting is
dat dit op korte termijn in procedure kan worden gebracht.

Er zijn meerdere gesprekken gevoerd met een afoaardiging vanuit de Ludwigstraat. De
resultaten worden ven¡rerkt in het ontwerp bestemmingsplan.

3. Dit is onderdeel van de ovenveging m.b.t. het deelgebied oase.

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geTnformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De
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